

**Hondakinen Prebentziorako Europako Astea** dela eta, gure ikastetxeak Ehungintza, Jantzigintza eta Larrugintza Sairetik erronka bat antolatu du 1. mailako ikasleekin.

Aurten, Hondakinen Prebentziorako Europako Asteak ehun zirkular eta iraunkorak ditu helburu; horregatik, interesgarria da ehunen erabilera iraunkorra eta horien ziklo-itxierak sustatzen dituzten ekintzak lortzeko egindako erronkari balioa ematea

Erabilitako arropa erabiliz jantziak diseinatu eta egitea izan da erronka. Ikasleek jantziak jasotzeko kartela diseinatu dute, eta ikastetxeak edukiontzia batzuk jarri ditu sarreran. Horrela, edonork lagundu ahal izan du erronkan, erabilitako jantziak beste bizitza bat emateko utzita.

*Behin jantziak sortuta, hezkuntza-komunitate osoari aurkeztu zaizkio moda-desfile batean. Horretarako, hainbat heziketa-ziklotako irakasle eta ikasleen laguntza izan dugu, baita irakasle ez diren langileena eta ikastetxetik kanpoko pertsonena ere. Parte hartzea honako hau izan da: diseinatutako jantziekin desfilatzea, modeloen ile-apainketa eta makillajea egitea, ekitaldia grafikoki dokumentatzea, desfilerako gela egokitzea, etab.*

*Erronka arrakastatsua izan da arlo guztietañ*

*Con motivo de la Semana Europea de la Prevención de Residuos, nuestro centro desde el Departamento de Textil, Confección y Piel ha organizado un reto con el alumnado de 1º.*

*Este año la Semana Europea de la Prevención de Residuos tiene por objeto los textiles circulares y sostenibles, por ello resulta interesante poner en valor el reto realizado para conseguir acciones que promueven un uso sostenible de los textiles y sus cierres de ciclos.*

*El reto ha consistido en realizar el diseño y ejecución de prendas a partir de ropa usada. El alumnado ha diseñado el cartel para la recogida de prendas y el centro ha proporcionado unos contenedores en la entrada. De esta forma, cualquiera ha podido colaborar con el reto, dejando sus prendas usadas para darles una nueva vida.*

*Una vez creadas las prendas se han presentado a toda la comunidad educativa en un desfile de moda. Para ello, hemos contado con la colaboración de profesorado y alumnado de distintos ciclos formativos, así como de personal no docente y personas ajenas al centro. Esta participación ha consistido en: desfilar con las prendas diseñadas, realizar la peluquería y maquillaje de los/as modelos, documentar gráficamente el evento, acondicionar el aula destinada al desfile, etc*

*El reto ha sido un éxito en todos los ámbitos.*